
1. In het RVS wordt gesproken over het “vooralsnog” niet openbaar toegankelijk maken
van de Laan van Adrichem.
Wat is hier de betekenis (en de waarde) van het woord “vooralsnog”.

2. Betekent het niet toegankelijk maken van de Laan van Adrichem dat de voorgenomen
Landgoed-elementen, zoals de voorgenomen heggen e.d. , ook komen te vervallen? 

3. Hoewel de kantine verder van de huizen af komt te liggen, wordt een hockeyveld dichter
langs de huizen van de Heemskerkweg gesitueerd. Het slaan op de doelplanken kan
overlast geven. Moet de hockeyclub (net zoals Tennisclub DEM) straks op last van de 
bewoners een geluidswal bouwen? Of wordt hier een oplossing voor gezocht? 

4. De vijver in zijn huidige hoedanigheid is half dichtgeslibd en voldoet nu niet als goede 
waterbuffer. Is hier budget voor gereserveerd om dat aan te pakken?  


